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VALDES SĒDE Nr.2 

 

Latvijas Tautas sporta asociācijas birojā 

Uzvaras bulvāris 10, Rīgā, LV-1048 

2024. gada 27. jūnijā 

Sākums plkst. 15:00 

 

Sēdi vada:   LTSA Valdes priekšsēdētājs   A.Katkēvičs 

 

Piedalās:   Valdes locekļi    A.Katkēvičs, G.Gorbatenkova, 

E.Eglāja, J.Naglis, R.Mežeckis, 

M.Pužuls, V.Aunītis  

 

Nepiedalās       A.Bērziņš, A.Dišlers  

 

Protokolē:   Projektu vadītāja    A.Marčenko 

Valde ir lemttiesīga.  

DARBA KĀRTĪBA 

 

1. Sēdes atklāšana. Darba kārtības apstiprināšana.   

     A.Katkēvičs   

2. Iepriekšējā Valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

A.Katkēvičs              

3. Par Pasaules kompāniju sporta spēlēm WCSG-2024 Katānijā, Itālijā 

                                                                                                               G.Gorbatenkova 

4. Par projektu Run for Diversity 

                                                                                                         G.Gorbatenkova 

5. Par Pasaules Čempionātu nūjošanā Somijā 13.-15. septembrī Lahtī, Somijā                            

                                                                                                   G.Gorbatenkova  

6.   Par IZM konkursa Sabiedriski nozīmīgu sporta pasākumu organizēšanā rezultātiem 

(Latvijas Veselības sporta nedēļa)                                                                  

                                                                                                   A.Marčenko      

7. Par LTSA kausu Ķer un  servē bumbu Ogrē 11.maijā 

                                                                                                   G.Gorbatenkova 

8. Par CSIT konkursu par iespēju organizēt WSG-2027 

   G.Gorbatenkova  

9. Par starptautiskajiem kongresiem un konferencēm 

- INWA Konvencija Lahtī, Somijā 11.-12. septembrī 

- EFCS Ģenerālasambleja, Starptautiska konference veltīta darbinieku labbūtībai 

starptautiskajās kompānijās 26.-29. septembrī Kopenhāgenā, Dānijā; 

            - CSIT kongress 14. – 20. oktobrī Loutraki, Grieķijā;   

- ISCA Konference Kustinot cilvēkus – kustinot Eiropu (MOVING People - MOVING 

Europe) un HEPA darbnīca 12.-14. novembrī Ļubļanā, Slovēnijā.                                                                                                       

    G.Gorbatenkova  

10. Dažādi 



1. Sēdes atklāšana. Darba kārtības apstiprināšana. 

A.Katkēvičs atklāj valdes sēdi un piedāvā iepazīties ar darba kārtību un, ja nav iebildumu, 

apstiprināt to. 

Valde nolēma: 

1.1. Apstiprināt Latvijas Tautas sporta asociācijas 2024. gada 27. jūnija sēdes darba 

kārtību vienbalsīgi. 

2. Iepriekšējā Valdes sēdes protokola apstiprināšana (Nr. 1 no 2024. gada 28. marta). 
A.Katkēvičs piedāvā izskatīt protokolu Nr. 1 no 2024. gada 28. marta.  

Valde nolēma: 

2.1. Apstiprināt Latvijas Tautas sporta asociācijas 2024. gada 28. marta valdes sēdes 

protokolu. 

3. Par Pasaules kompāniju sporta spēlēm WCSG-2024 Katānijā, Itālijā 

G.Gorbatenkova ziņo, ka no Latvijas dalībai šajā pasākumā pieteicās 2 volejbola komandas. 

Viena no komandām ir LTSA biedrs un pieteicās saskaņā ar Pasaules Kompāniju sporta spēļu 

noteikumiem (sacensībās var piedalīties organizācijas, kuras ir lokālas organizācijas biedri), bet 

otra komanda Latvia MIX pieteicās patstāvīgi (nav LTSA biedrs). Sniedzot pieteikumu dalībai 

WFCS sameloja, ka ir LTSA biedri, un izlūdzās, lai viņus reģistrē dalībai. G.Gorbatenkova 

uzsver, ka šāda rīcība ir ne visai korekta, jo pieteikšanās šiem pasākumiem vienmēr notiek ar 

LTSA starpniecību, jo LTSA ir WFCS biedrs. Diemžēl, itāļu organizatori nav laicīgi ziņojuši 

LTSA par otras komandas pieteikumu, līdz ar to LTSA saņēma šo informāciju tikai kad tika 

publicēti pieteikto komandu sastāvi. Kad kļuva zināms par šo situāciju, LTSA pieprasīja no itāļu 

organizatoriem un WFCS paskaidrojumus par šo situāciju. Abas komandas ieguva godalgotas 

vietas mix volejbola komandas – pirmo un otro vietu.  

Valde nolēma: 

3.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

3.2. Izrunāt šo jautājumu WFCS ģenerālajā asamblējā. 

4. Par projektu Run for Diversity  

G.Gorbatenkova piedāvā klātesošajiem iepazīties ar projekta “Skrējiens dažādībai” (Run for 

Diversity) nolikuma projektu un sniegt priekšlikumus tā pilnveidošanai. G.Gorbatenkova ziņo, ka 

pasākums ieplānots 21. septembrī Lucavsalā.  

G.Gorbatenkova ziņo, ka pasākuma mērķauditorija ir darba kolektīvi, kuru pārstāvjiem tiks 

piedāvāta iespēja startēt individuāli vai pāros (dažādi pāru varianti, vairāk informācijas 

nolikumā), 3 km un 6 km distancē, skriešanā vai iešanā. 

G.Gorbatenkova piebilst, ka jau iesākts saskaņošanas process ar Rīgas Domi, bet vēl ir daudz 

jāizdara. G.Gorbatenkova uzsver, ka būs nepieciešama palīdzība – piem., piesaistīt studentus no 

LSPA. G.Gorbatenkova plāno piedāvāt iespēju organizācijām, kas informē sabiedrību par 

noteiktām slimībām piedalīties šajā pasākumā ar aktivitātēm pasākuma dalībniekiem. Plānots, ka 

dalībniekiem tiks piedāvāta iespēja veikt dažādus veselības testus. Kā arī jau tika runāts ar 

Veselības un fitnesa asociācijas valdes priekšsēdētāju G.Kuznecovu par iespēju viņa organizācijai 

piedalīties ar aktivitāti šajā pasākumā. 

G.Gorbatenkova piebilst, ka pašlaik Lucavsala notiek ceļu remonti, bet ir informācija, ka līdz 

septembrim tie būs pabeigti. G.Gorbatenkova ziņo, ka jebkurā gadījumā būs jārunā piem. ar 

Pašvaldības policiju, jo ir dažas vietas kur potenciāla trase varētu šķērsot ceļu. 



G.Gorbatenkova informē, ka LTSA nosūtīja e-pastu uz Valsts valodas centru, lai saņemtu 

ieteikumus, kā labāk pārtulkot nosaukumu “Run for Diversity” latviešu valodā, bet pagaidām vēl 

nav atbildes. 

Valde nolēma: 

4.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

4.2. LTSA valdes locekļiem papildināt pasākuma “Skrējiens dažādībai” nolikumu un sniegt 

savus priekšlikumus divu nedēļu laikā. 

5.  Par Pasaules Čempionātu nūjošanā Somijā 13.-15. septembrī Lahtī, Somijā 

G.Gorbatenkova ziņo, ka no 13. līdz 15. septembrim Lahtī, Somijā notiks Pasaules Čempionāts 

nūjošanā, bet pirms tā - INWA Konvencija 11.-12. septembrī. G.Gorbatenkova piebilst, ka 

dalības maksa šajā pasākumā ir ievērojami lielāka, nekā bija Polijā, un ka dalībai čempionātā 

pieteicās 21 nūjotājs un  viņu dalība jau apmaksāta, jo tuvojoties pasākumam, cena pieaug. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka dalībnieki, lai tiktu uz Somiju, aicināti izmantot lidmašīnu, jo pašlaik 

AirBaltic ir labs piedāvājums cenas ziņā. LTSA rezervēja dalībniekiem viesnīcu 15 minūšu 

attālumā (kājām) no pasākuma norises vietas (bet ir dalībnieki, kuri paši meklēs izmitināšanas 

iespējas).           

Valde nolēma: 

5.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

5.2. Deleģēt G.Gorbatenkovu kā delegācijas vadītāju Pasaules Čempionātā nūjošanā 

Somijā.  

6. Par IZM konkursa Sabiedriski nozīmīgu sporta pasākumu organizēšanā rezultātiem 

(Latvijas Veselības sporta nedēļa) 

A.Marčenko ziņo, ka š.g. maija mēnesī Izglītības un zinātnes ministrija izsludināja konkursu 

“Sabiedriski nozīmīgu sporta pasākumu organizēšanas projekti Latvijā, nodrošinot veselīgu un 

aktīvu dzīvesveidu veicinošu pasākumu organizēšanu un popularizēšanu visām sabiedrības 

vecuma grupām (īpaši jauniešiem) visā Latvijā”. Pieteikties vajadzēja līdz 13. maijam. LTSA 

iesniedza divus pieteikumus: viens bija sadarbībā ar Nords Event Communications, otrais bija 

LTSA pieteikums Latvijas Veselības sporta nedēļai. Diemžēl, pieteikums ar Nord Event 

Communications netika atbalstīts, kā atteikuma iemeslu minot, ka organizācija nav Latvijā atzīta 

sporta federācija. Bet LTSA individuālais pieteikums tika atbalstīts, ieguva maksimālo punktu 

skaitu un tika piešķirts līdzfinansējums 19 550 EUR. G.Gorbatenkova piebilst, ka pēdējos gados, 

kad finansējumu dalīja LSFP, pasākumam tika piešķirti vien 5000 EUR. 

Valde nolēma: 

6.1. Pieņemt zināšanai A.Marčenko sniegto informāciju. 

7. Par LTSA kausu Ķer un servē bumbu Ogrē 11.maijā 

G.Gorbatenkova ziņo, ka veiksmīgi aizvadīts LTSA kauss Ķer un servē bumbu (Mamanet) Ogrē 

11. maijā. Pasākums norisinājās vienlaicīgi 7 sporta bāzēs (skolu sporta zālēs un sporta hallēs). 

G.Gorbatenkova piebilst, ka pasākumam bija nepieciešami lieli sagatavošanas darbi, jo bija  

jāsaskaņo tā norise ar katru sporta bāzi. Pasākumā piedalījās 35 komandas, spēles notika divās 

grupās: komandas ar pieredzi un jaunas komandas, kuras tikai sāk spēlēt. Katrā no grupām tika 

noteikti uzvarētāji. G.Gorbatenkova ziņo, ka 17. augustā ir ieplānots turnīrs Vecāķos, kas pašlaik 

tiek saskaņots (pietrūkst tikai atļauja no Dabas aizsardzības pārvaldes un apdrošināšana). 



G.Gorbatenkova piebilst, ka prasība par atļauju no Dabas pārvaldes bija negaidīta, jo iepriekšējos 

gados tā netika prasīta. G.Gorbatenkova ziņo, ka Rīgas dome palūdza norādīt baneros un karogos 

Catch’n Serve Ball latvisko tulkojumu (kas pašlaik ir “ķer un servē bumbu”). G.Gorbatenkova 

piebilst, ka kopā ar jautājumu par Run for Diversity pasākuma nosaukumu tika nosūtīts jautājums 

par Catch’n Serve Ball pareizo tulkojumu latviešu valodā un pašlaik vēl gaidām atbildi. 

A.Katkēvičs jautā, kā iet ar Ķer un servē bumbu federācijas veidošanu. G.Gorbatenkova atbild, 

ka parunājot ar valdes locekļiem, dibināt federāciju piekrita A.Dišlers, V.Aunītis un A.Marčenko. 

A.Katkēvičs atbild: ļoti labi, uzdot gatavot nepieciešamos dokumentus iesniegšanai uzņēmumu 

reģistrā un reģistrācijai. 

  

Valde nolēma: 

7.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

7.2. Dibināt Latvijas Ķer un servē bumbu sporta federāciju.  

8. Par CSIT konkursu par iespēju organizēt WSG-2027  

G.Gorbatenkova ziņo, ka privātajās sarunās Bruno un Volfgangs no CSIT vienmēr augsti 

vērtēspēļu organizāciju Rīgā 2017. gadā, pat norādot, ka tās bija vislabāk organizētas spēles. 

G.Gorbatenkova piebilst, ka runāja ar CSIT prezidentu Bruno Molea par iespēju LTSA 

piedalīties konkursā par iespēju rīkot 2027. gada spēles Rīgā. 2025. gadā spēles notiks Grieķijā, 

Loutraki, un konkurents bija Seula. 

G.Gorbatenkova skaidro pieteikšanās procedūru: 1. termiņš būtu 7. oktobrī (pirms kongresa 

Grieķijā). Līdz 10. decembrim – pat pēdējais laiks, kad jāpiesakās. Tad brauks 2 eksperti. 

Lēmums tiek pieņemts CSIT valdes sēdē janvārī-februārī. Pašlaik ieviesta maksa par pieteikumu 

– 8 000 EUR. Ja pieteicējs zaudē, tiks atgriezti 80% no šīs summas. Kad pieņemts lēmums, 

jāiemaksā vel 22 tūkstoši EUR. J.Naglis piebilst, ka no LIAA var pieprasīt atbalstu šāda mēroga 

starptautiskā pasākuma organizēšanai, it īpaši ņemot vērā, ka dalībnieki parasti pavada vairākas 

naktis Rīgas viesnīcās. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka, gadījumā, ja LTSA valde piekrīt startēt konkursā, jāsagatavo 

pieteikuma dokumentu pakete CSIT, kā arī jāraksta vēstules un Rīgas domi un Nacionālo Sporta 

padomi, LIAA, A.Katkēvičam jāsarunā tikšanās ar D.Vīksnu un A.Mačuli.      

Valde nolēma: 

8.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

8.2. A.Katkēvičam sarunāt tikšanās ar D.Vīksnu un A.Mačuli. 

9. Par starptautiskajiem kongresiem un konferencēm 

G.Gorbatenkova ziņo, ka INWA Konvencija Lahtī, Somijā norisināsies 11.-12. septembrī. EFCS 

Ģenerālasambleja notiks no 26. līdz 29. septembrim Kopenhāgenā, Dānijā un tās ietvaros tiks 

organizēta Starptautiska konference veltīta darbinieku labbūtībai starptautiskajās kompānijās 27. 

septembrī (G.Gorbatenkova uzskata, ka to varētu apmeklēt piem. A.Dišlers kā lielā Latvijas 

uzņēmuma pārstāvis vai cits valdes loceklis). CSIT kongress no 14. līdz 20. oktobrim notiks 

Loutraki, Grieķijā un gadījumā, ja vēlamies kandidēt uz WSG-2027, tas noteikti jāapmeklē. 

ISCA Konference “Kustinot cilvēkus – kustinot Eiropu (MOVING People - MOVING Europe) 

un HEPA darbnīca” notiks 12.-14. novembrī Ļubļanā, Slovēnijā.                   

Valde nolēma: 

9.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 



9.2. Deleģēt G.Gorbatenkovu dalībai EFCS Ģenerālasamblejā Kopenhāgenā, Dānijā. 

10. Dažādi 

G.Gorbatenkova informē, ka LTSA automašīna nodota pārstrādei un par to saņemti 250.03 EUR. 

Valde nolēma: 

10.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

A.Katkēvičs jautā, vai ir vēl kādi jautājumi.  

Jautājumu nav. A.Katkēvičs pasludina sapulci par slēgtu. Sēde slēgta plkst. 17:10 

Sēdi vadīja:                                                                                          A.Katkēvičs 

Protokolēja:                                                                                          A.Marčenko 


